
 
 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders 
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7550 AA  Hengelo 

 

 

 

Hengelo,  4 april 2011 

 

 

Betreft: schriftelijke vragen “Twentse revolutie” 

 

 

Geacht college, 

 

In de TCTubantia van 4 april staat een artikel over de “Twentse revolutie”. Het CDA kamerlid Omtzigt wil 

dat het bedrijfsleven uitkeringen gaat verstrekken in ruil voor (onderbetaalde) arbeid. Aangezien Dhr. 

Omtzigt zegt te spreken mede namens de 14 Twentse gemeenten hebben wij onderstaande vragen aan u: 

 

Algemeen: 

1. Is het college op de hoogte van deze plannen die mede namens u worden ingediend? 

2. Staat het college achter deze plannen? Zo nee, wil het collega dan zo snel als mogelijk is kenbaar maken 

dat deze plannen niet gedragen worden door het Hengelose gemeentebestuur? 

 

Inhoudelijk: 

De SP is van mening dat het verstrekken van uitkeringen een kerntaak is van de overheid, de burgers 

betalen immers ook de premies aan dezelfde overheid. Deze uitkeringen worden verstrekt aan individuen 

en niet aan bedrijven. Het plan dat een CDA Kamerlid zogenaamd mede namens de 14 Twentse gemeenten 

gaat indienen bij VVD minister Kamp  slaat wat de SP betreft de plank volslagen mis. Voor welk probleem 

zou dit immers de oplossing moeten zijn? Als het bedrijfsleven nu problemen heeft met het vinden van 

goede werknemers (die werken voor een CAO loon) of het vinden van de juiste personen op plekken waar 

werkervaring en/of opleiding kan worden geboden (eventueel met behoud van uitkering) dan moet dat 

probleem worden aangepakt en dit los je niet op door de verantwoordelijkheid van de besteding van 

uitkeringsgeld bij het bedrijfsleven te leggen.  Uitkeringsgerechtigden verplicht laten werken voor hun 

uitkering betekent simpelweg het verlagen van het minimumloon. Men wil blijkbaar een categorie banen 

onderbetaald laten uitvoeren.  Dat is niet revolutionair, maar onbestaanbaar wat mijn fractie betreft. 

 

3. Is het Hengelose college het met de SP fractie eens dat het geen pas geeft om  uitkeringsgelden aan 

bedrijven te geven, zodat zij  hiermee mensen aan het werk gaan zetten? 

4. Is het Hengelose college van plan om in navolging van de gemeente Enschede uitkeringsgerechtigden 

aan te stellen in banen waarbij ze onder het minimumloon gaan verdienen? 

5. Welke stappen neemt Hengelo om bedrijven beter te faciliteren in het vinden van de juiste persoon op 

de juiste plek? 

 

Vervolg: 

Er komen op de gemeente veel nieuwe taken af. De gelden voor re-integratie nemen af en er komt een 

nieuwe regeling voor de “gehele onderkant van de arbeidsmarkt”. De SP is van mening dat de gemeente, 

mits voorzien van voldoende middelen, deze taken prima ter hand kan nemen en dat dit ook kansen biedt 



om ervoor te zorgen dat meer werkzoekenden met een uitkering via een passende werkervarings- of 

stageplaats betaald werk kunnen vinden. 

 

6. Deelt het college onze mening hierin, en ziet het college daarin mogelijkheden om het huidige sociale 

beleid staande te houden? 

7. Wanneer denkt het college dat een Hengelose invulling hiervan kan gaan starten? 

 

 

 

Namens de fractie van de Socialistische Partij, 

 

 

 

Floor van Grouw 


